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Velkommen 

Gratulerer til alle deltagere og hjertelig velkommen til ei 

minnerik helg her på Snåsa Hotell. Grunnet avlysning av DM i 

distrikt 5 blir det i år et litt spesielt NM med bare 16 hunder til 

start, men det forventes likevel hard konkurranse om den gjeve 

norgesmestertittelen. 

 

Å gjennomføre et NM for harehunder krever en stor og frivillig 

innsats som er dugnadsbasert, i tillegg ha med seg bidragsytere 

fra næringslivet og andre. Jeg vil takke alle som har bidratt 

både med penger og artikler, det hadde ikke vært mulig og 

gjennomført uten en slik velvilje.  

 

I tillegg har vi fått inn midler via «SPLEIS», hvor 

privatpersoner har bidratt til en såkalt «VELFERDSKASSE». 

Benytt dere gjerne av den i løpet av helga. 

 

Alle i arrangementskomiteen, Knut Christiansen, Trond Revhaug, 

Jon Martin S. Hofstad, Rune Hedegart, Line Svarthe, Arne 

Christian Aasvold, Kjell Jørstad, Bente M. Ness, Thomas 

Aasvold, Einar Hafskjold og Stig Tronstad. Alle har vært 

selvgående, en stor takk til alle og jeg er ydmyk over jobben 

dere har gjort.  

Vi skal gjennomføre et NM der deltageren er i fokus, og vi skal 

gjøre alt for at dere skal ha det bra denne helga. 

Vi gleder oss! 

 

 

 

Eivind Christiansen 

Leder arrangementskomiteen 



 

 

 

Viktig informasjon 

Snåsa Hotell har åpnet dørene sin for oss, med flotte 

fasiliteter. Vi har hele hotellet for oss selv, og disponerer 

et tørkerom ved behov i 1. etasje. Klær henges til tørk på 

eget ansvar. Hotellet stiller også noen krav til oss utenom 

vanlig folkeskikk. Vi får ikke lov til å ha hundene i sengen, og 

brudd fører til et gebyr på 1000,-kr. 

Husk å sett termosen din på anvist bord, og merk om du vil 

ha kaffe eller te, både fredags- og lørdagskveld 

 

Trenger du noe til deg eller hunden, ta kontakt med en av 

oss i arrangementskomiteen. Vi er alle ansvarlig for at 

hundene har det bra, og gjennomføre et arrangement med 

god dyrevelferd. 

 

Terrengene er maks 45 minutter fra Snåsa Hotell. Det 

rapporteres om gode forekomster av hare. Det finnes også 

rådyr og reinsdyr. Dommerne som trenger kjentmenn har 

det. Oppfordrer hundeeiere til å avtale tydelig med 

dommeren kvelden i forveien om tidspunkt for utkjøring. Det 

vil være hengt opp et stort oversiktskart av nummererte 

terreng på hotellet. Ta kontakt med en i arrangørkomiteen 

om du har spørsmål om terreng. 

 

Vi oppfordrer alle til å ta med seg poser når du lufter 

hunden, og kaster i anvist søppelsekk utenfor inngangen til 

hotellet. Poser finns ved inngang. 



 

 

Det vil foregå filming og livesending på Facebook under 

arrangementet, har du/dere ønsker om å ikke bli filmet, 

ønsker vi å høre det. 

Dreiebok kommer til å bli ført på Nord Trøndelag 

Harehundklubbs hjemmeside. Vi oppfordrer deltagere under 

NM til å ikke legge ut innlegg i sosiale medier under 

prøvedagen, før dommermøte er avholdt. Oppfordrer alle til 

å hjelpe oss med å dele Facebook-siden til arrangementet og 

lenke til dreiebok. Våre samarbeidspartnere Tracker og 

Dokka Elektronikk stiller med peilehalsbånd for utlån til alle 

deltakere, og vi oppfordrer alle til å benytte muligheten slik 

at interesserte får mulighet til å følge hundene som går med 

Tracker peil. 

INFO VEDRØRENDE DREIEBOK 
Vi kjører dreiebok via vår hjemmeside; NTHHK.NO 

Dommere (evt. hundeførere etter avtale / samråd med dommer) rapporterer pr 

SMS fortløpende under prøven, slik at alle kan følge ekvipasjene. 

 

Telefon dreiebok: 415 13 910 
I henhold til føringer fra NHKF kjøres dreiebok hele prøvetiden begge dager og 

SKAL oppdateres med: 

- Slipp 

- Fot 

- Uttak 

- Premielos 

- Nytt slipp 

- Full tid (begge dager) 

FØRSTE OPPDATERING FOR DAGEN MÅ INNEHOLDE HUNDENS NAVN! 

Det oppfordres også sterkt til å jevnlig sende en statusoppdatering, for 

eksempel «fortsatt fot, jobber på». Gjerne også send bilder, kommentarer, 

beskrivelser eller annet av interesse. 

DET VIL BLI PREMIE FOR BESTE RAPPORTERING/NATUROPPLEVELSE 

BEGGE DAGER 



 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 



 

 

Kontaktpersoner       Tlf: 

Leder NM komiteen:  Eivind Christiansen 996 43 018 

Prøveleder:   Gunnleik Hauge  918 27 247 

NKK Representant:  Birger Steen   948 15 131 

Plassjef:    Kjell Jørstad   926 46 660 

     Trond Revhaug  992 95 249 

Dommeransvarlig:  Knut Christiansen  481 38 873 

Arne Christian Aasland 412 24 846 

Veterinær:   Hartmannvet –  960 17 334 

Isabelle Hartmann 

Terrengansvarlig:  Einar Hafskjold  948 16 038 

Thomas Aasvold  907 30 132 

Dyrevelferdskontrollør:Rune Hedegart  412 00 290 

Sekretær:   Line Merethe Svarthe 415 13 910 
 
 

 

Nord Trøndelag Harehundklubb ønsker å takke våre 

sponsorer: 
  

Markabygda Hundepensjonat 

Purina 

Tracker 

Dokka Elektronikk AS 

Nava sport Verdal 

Interjakt Markhusan 

Snåsa Fjellstyre 

Thon Hotell Backlund 

Inntre Kjelstad 

Duun Industrier 

Troll Hundefor & utstyr 

Coop prix Snåsa 

Snåsavann 

Tine 

Bama 

Hunderommet Levanger 

Åsen Innkjøpslag 

Kennel Nordsetåsen 

Trønderhonning 

Hagemo Jakt og friluft 

Byggmakker Verdal 

Vilteksperten 

Anicura dyresykehus Stjørdal 

Fiskhandler’n Heimdal 

Felleskjøpet Steinkjer 

Grande Sjømat 

Nortura  



 

 

Program: 
Fredag: 

• Frokost, forberedelse. 

• 11:00 Innsjekking mulig på hotell 

• 14:00 Kjell Jørstad og Trond Revhaug  

           er til stede og ønsker velkommen 

• 18:00 Dommermøte 

• 19:00 Velkomst/defilering starter 

• 19:15 Defilering 

• 20:30 Middag 

 

Levering av termos på kveld (tape og tusj ligger framme for 

merking).  

 

Lørdag: 

• 06:00 Frokost 

• 07:00-07:30 Avreise terreng. (Fra 15min – 45 min 

kjøring) 

• 15:00-17:00 Ekvipasjer kommer inn til stamkvarter  

• 18:00-19:00 Dommermøte 

• 20:00 Middag 

 

Levering av termos på kveld. 

 

Søndag: 

• 06:00 Frokost og opprop 

• 07:00-07:30 Avreise terreng 

• 15:30 Sodd står klart og varmt. 

• 15:00-17:00 Ekvipasjer kommer inn til stamkvarter 

• 18:00-19:00 Dommermøte 

• 19:30 Premieutdeling 



 

 

Dommerliste og terreng      Telefon 

1. Finsås, Dommer: Eivind Christiansen  996 43 018 

Kjentmann: Stig Tronstad 

2. Jørstad, Dommer: Kjell Jørstad   926 46 660 

3. Kjenstad/Sanstad,  

Dommer: Arnt Morten Haugen    99 356 836 

4. Olderneset, Dommer: Joralf Wik   971 56 917 

Kjentmann: Kjell Jørstad 

8. Svarvamoen. Dommer: Leif Støfringshaug 958 59 957 

9. Sørbygda, Dommer: Rune Hedegart   412 00 290 

10. Eggenmarka, Dommer: Thomas Aasvold  907 30 132 

13. Mollan, Dommer: Jon Martin S. Hofstad 950 39 865 

Kjentmann: Stig Tronstad  

14. Almoseterdalen, Dommer: Stig Tronstad 913 02 142 

15. Omlia, Dommer: Arne Chr. Aasland   412 24 846 

19. Seemsseteren, Dommer: Ole Peder Løkken 996 30 709 

Kjentmann: Nils O. Holm Bull     

20. Mastudalen, Dommer: Lars Erling Eriksen 990 22 541 

Kjentmann: Nils O. Holm Bull     

21. Holsing, Dommer: Håvard Amdal    971 66 159 

Kjentmann: Kjell Bergli 

22. Snøåsen, Dommer: Knut Christiansen  481 38 873 

Kjentmann: Knut Berg 

24. Gamseteren, Dommer: Tor Ola Svinsås  915 66 235 

Kjentmann: Knut Berg 

25. Steinkjergårdan, Dommer: Jan Aunli  940 30 866 

Kjentmann: Ketil Formo 

 

Dag Ivar Borg (reservedommer)    950 76 769 
 



 

 

 

NO40302/18 LUZERNERSTØVER N J(D)CH N UCH SB-

CORA 

EIER: FINN HOFF. 

FØRER: FINN HOFF. 

OPPDRETTER: SVEIN BAKKE. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 1-TRØNDELAG, NAMDALEN 

OG NORD NORGE. 
 

Jeg er 75 år, pensjonert bonde- Bor på Songmoen ved Gangåvatnet i 

Orkland kommune. 

Har vært medlem i Trøndelag Harehundklubbb i over 50 år. 

 

Hvordan ble du introdusert for harejakt med støver? 

Kjøpte min første harehund,Beagle, i 1971. Den første støver var en 

Luzernerstøver i 1981. 

 

Hvorfor har du valgt den rasen du har? 

Så en Luzerner på ei utstilling i Trondheim i 1980 og syntes det var 

en svært vakker hund. Vi bestemte oss for å få tak i en slik. Fikk tak 

i ei tispe fra Birkeland på Sørlandet. Donna ble dobbeltchampion og 3 

ganger deltager på NM, og deltager  i nordisk støverlandskamp. 

Siden har det vært den rasen,   

              

Hva så du etter når du valgte deg et kull og deretter plukket ut 

individ? 

Så etter dokumenterte foreldre vedrørende jakt, og etter hunder 

som ikke støtet mye i fot og tap. 

 

Hvordan har veien fra valp til NM-deltaker vært? 

Cora ble jaktchampion her i Snåsa for 2 år siden. 

 

Hvilke egenskaper er du mest fornøyd med hos hunden din? 

Cora er en vanligvis god til å få haren på beina og ringer fint i tapet. 

 



 

 

Har du flere hunder? 

Det rekker med en hund nå. Luzernerstøveren er en sveitsisk liten 

rase. Det finnes gode og mindre gode hunder i alle raser. Jeg har 

hatt 5 siden 1981. 2 Dch, 1 Jch, 1 Uch og 1 ubrukelig. 

 

Har du tidligere vært med i NM?  

Deltatt 2 ganger med J&Uch Donna. 

1 gang med Jch Heia, siste gang i Hurdal i -94 så det er ei stund 

siden. 

 

Vil du trekke frem noen spesielle personer som har vært viktige 

«læremestere», diskusjonspartnere eller gode jaktkamerater? 

Jaktkamerat og Luzerner-nestor Per Jarle Eriksen. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SB-Cora 

 

 

 



 

 

SE32205/2019 FINSK STØVER N J(D)CH RR GRUVRISETS 

IBSEN 

EIER: BENT MORTEN BEKKELI. 

FØRER: BENT MORTEN BEKKELI. 

OPPDRETTER: ROLF JOHANSSON. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 2-ØSTERDALEN, HEDMARK OG 

ROMERIKE. 

 

Jeg er 50 år og kommer fra Brårud.  Jeg er tilhørende Hedemark 

harehundklubb. Har drevet med jakt hele livet, begynte med 

harejakt, rådyrjakt og deretter mange år med elgjakt. De siste 10 

årene har jeg drevet mest med harejakt. 

Hvordan ble du introdusert for harejakt med støver? 

Jeg ble introdusert for harejakt gjennom min bestefar Arne Bekkeli. 

Begynte å jakte hare selv i 14 års alderen med dunkeren Don. 

Hvorfor har du valgt den rasen du har? 

Er nok litt tilfeldig at jeg valgte rasen finsk støver, men ble veldig 

begeistret i målet da jeg hørte en finsk støver første gang. 

 

Hva så du etter når du valgte deg et kull og deretter plukket ut 

individ? 

Når jeg velger ut en valp fra ett kull ser jeg på stamtavle, og hvordan 

foreldrene har avlet før. Når jeg valgte ut kullet til Ibsen hadde jeg 

vært med ST-Hempa i skogen, å sett og hørt han jage. En hund med 

veldig bra mål og en fantastisk jaktlyst. Og i tillegg en veldig bra 

nedarver. Visste også at moren Högbrons Assi var en meget god hund 

som avlet bra. 

 

Hvordan har veien fra valp til NM-deltaker vært? 

Veien til NM deltakelse har gått bra. Ibsen begynte tidlig å jage, 

første losen hadde han når han var 5 måneder. Ellers er det veldig 

mye jobb og mange slipp. 

 

 

 



 

 

Hvilke egenskaper er du mest fornøyd med hos hunden din? 

Det jeg er mest fornøyd med hos Ibsen er jaktlysten, står på full 

dag hvert slipp. Kunne ønsket at han brukte målet litt mer, spesielt 

på vanskelig føre. Ellers har han ingen spesielle svakheter, men det 

er sjelden en hund er helt komplett. 

 

Har du flere hunder? 

Hadde en finsk støver tispe Aiva frem til i sommer, men måtte 

dessverre avlive henne pga akutt livmorbetennelse. Aiva hadde 2 EP 

som beste resultat, ble nr 8 på DM på Tynset. Var en grei hund med 

bra jaktlyst. Har også hatt 2 NJCH elghund grå. 

 

Hvordan opplevdes årets DM? 

Årets DM ble et veldig vellykket arrangement for min del. Føret var 

veldig krevende, med dårlig vitring. Var kun 5 hunder med premielos 

etter dag 1. Ibsen lå på 5.plass etter dag 1 med 98 minutter, men på 

dag 2 jaget han 120 minutter.  For øvrig eneste hund med 120 

minutter på dag 2, og eneste hund med 1 EP. Var utrolig spennende da 

dreiebok stanset kl.12.00 på søndag. Jeg har aldri vært med på noe 

mer spennende på noen andre jaktprøver. 

 

Har du tidligere vært med i NM? 

Jeg har aldri vært med på NM, nærmeste var med Aiva med 8.plass 

på DM Tynset. 

 

Hvilke forventninger og eventuelle mål har du for NM-

deltakelsen? 

Har ingen forventninger, går inn med lave skuldre. Bare å komme til 

NM er en stor prestasjon for min del, men hadde vært veldig gøy å 

komme blant de 10 beste. 

 

 

 

 

 



 

 

Er det noe spesielt du vil trekke frem rundt dressur, 

innjaging/driving eller filosofi rundt jakt eller hundehold? 

Grunndressur/ innkalling er nok greit å få på plass fortest mulig. 

Begynner å jage inn unghund som regel på fjellet, der er det mest 

hare. Er min erfaring å jage mest mulig hare og prege dem på dette. 

Rådyr dressur må man ta på alvor, helst når hunden er ung. Men det 

er aldri lett, spesielt der jeg bor kryr det med rådyr. 

 

Vil du trekke frem noen spesielle personer som har vært viktige 

«læremestere», diskusjonspartnere eller gode jaktkamerater? 

Vil trekke frem Torbjørn Bekkeli, som har lært meg utrolig mye. 

Spesielt når det gjelder innjaging av unghunder. Det han ikke vet om 

harehunder, er det ikke verdt å vite. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

NO42283/19 FINSK STØVER N J(D)CH RR N UCH B Ø MALI 

EIER: FRANK OVE LIA. 

FØRER: FRANK OVE LIA. 

OPPDRETTER: BORGER ØSTLI. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 3-VESTLANDET, SØRLANDET, 

AUST-AGDER OG TELEMARK. 

 

Jeg er 54 år og bor på Notodden i Telemark. Jobber som 

fagansvarlig prosess for Equinor ASA på 

Troll C-plattformen i Nordsjøen. Jeg er medlem og jaktprøvedommer 

for Telemark Harehundklubb. 

 

Hvordan ble du introdusert for harejakt med støver? 

Etter at jeg mista hunden min (drever) i 2002 så var jeg uten hund 

og fikk tilbud om å låne ei finskstøver-tispe den høsten. Blei 

helfrelst og siden er det det som gjelder. 

 

Hvorfor har du valgt den rasen du har? 

Det er jaktlyst, sporforfølgings evnene i los og tap som er streke og 

målet og nyanseringen hos Finskstøveren jeg setter i en særklasse. 

 

Hva så du etter når du valgte deg et kull og deretter plukket ut 

individ? 

Jeg så etter bredde i kullet hos begge foreldrene, samt lange los-

repriser arbeid i los og tap, Prøveresultater, Rådyr renhet. Og sunne 

og friske hunder er selvfølgelig viktig. 

 

Hvordan har veien fra valp til NM-deltaker vært? 

Den har i grunn hvert grei, Mali har vist seg og vert en stabil og god 

tispe som vi har hatt mye glede av. Mali viste tidlig at hun ville drive 

hare og første losen starte da hun var 15 uker så har det bare gått 

slag i slag. 

Mali fikk 2x1 ÅP og blei NJCH i Hurdal 28 november 2021, 5 år 

gammel 

 



 

 

 

 

Hvilke egenskaper er du mest fornøyd med hos hunden din? 

Mali sine beste egenskaper er nok los-føring, taps-arbeid og taus i 

fot og tap. 

Hva kunne vært bedre. Ingen dag er lik og den komplette harehund 

fins vel ikke så det er vanskelig å si hva som kunne vært annerledes. 

 

Hvordan opplevdes årets DM? 

Årets DM var veldig spesielt det kom 40-60 cm snø, det gikk over til 

regn og bød på store utfordringer og arrangøren måtte finne nye 

terreng, mange kom i barmark ned mot kysten og i Setersdalen og 

mange kom på skareføre. 

Dag 1 fikk vi terreng med 25 cm tung våt snø, hadde 75 min på 

hoved-losen med tillegg los på 25. en tung dag for Mali. Kuldegradene 

kom og det blei tøft på dag 2 også. Mali kom raskt i fot, tok ut og 

jaget 120 min på denne, blei mye spenning om vi kom til NM mens jeg 

hadde 75 min på dag 1. Det viste seg dette holdt og NM-billett ble et 

faktum. 

 

Har du tidligere vært med i NM? 

NM Haltdalen 2014                        NM Flesberg 2018     

Nord JCH Cita. 2. Plass.                  Nord JCH Cita. 2. plass                               

                                                                             

Hvilke forventninger og eventuelle mål har du for NM-

deltakelsen? 

Forventer å komme i gode NM-terreng der hunden kan få vist seg 

frem fra sin beste side og at det blir mest mulig jevne terreng på 

deltakerne. Mål er å gjøre det beste som Mali kan. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Er det noe spesielt du vil trekke frem rundt dressur, 

innjaging/driving eller filosofi rundt jakt eller hundehold? 

Det er i skogen hunden utvikler seg, ha god kontakt med hunden i det 

daglige. Viktig å ha et godt forhold til hunden det gjenspeiler seg på 

samarbeid i skogen. Dressur er selvfølgelig viktig, det er hundefører 

som bestemmer når vi skal avslutte og ikke hunden. 

Innjagingen starter jeg så tidlig som jeg kan, men jeg slutter alltid 

mens leken er god.. så kan vi heller reise ut igjen dagen etter 

(Valp/ung-hund) 

 

Vil du trekke frem noen spesielle personer som har vært viktige 

«læremestere», diskusjonspartnere eller gode jaktkamerater? 

Må dra frem samboeren min Anita, som passer Mali når jeg er i havet 

og tok imot kullet som kom 8.mai med 

9 valper. Ho er også ut i skogen med Mali og driver. 

    

             

 



 

 

NO47997/18 FINSK STØVER N J(D)CH RIKKO 

EIER: STEIN INGE RINDEN. 

FØRER: STEIN INGE RINDEN. 

OPPDRETTERE: PER IVAR OG ROALD ORMESTAD. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 3-VESTLANDET, SØRLANDET, 

AUST-AGDER OG TELEMARK. 

 

 

Stein Inge Rinden, 71 år og bosatt på Åmdals verk i Vestfold og 

Telemark fylke, medlem av  

Telemark harehund klubb 

 

Rikko var også NM deltaker i NM støver 2022 og endte der på ein 12. 

plass 

 

 

 

 

 

 

 

NO39666/19 FINSK STØVER N J(D)CH TROLLFOSSENS PAN 

EIER: TOM THUNBERG. 

FØRER: TOM THUNBERG. 

OPPDRETTER: KNUT HOMDROM. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 3-VESTLANDET, SØRLANDET, 

AUST-AGDER OG TELEMARK. 

 

 

67år, pensjonist. 

Hadde første reine harehund, en dunker i 1977. Før det gikk det i 

kortbeina 

Hatt finskstøver fra 2012. Hatt 3 eliteklare finner. 

 

 



 

 

NO57024/19 FINSK STØVER N J(D)CH BAGSKJULDALEN’S 

REETA 

EIER: THORE MYRVOLD. 

FØRER: THORE MYRVOLD 

OPPDRETTERE: TERJE OUFF. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 4-VEST-OPPLAND, 

GUDBRANDSDALEN, BUSKERUD OG HADELAND. 

 

 

Jeg er nå pensjonist. Tidligere har jeg drevet med kraftutbygging og 

vært produksjonsleder for Mantena (NSB). Jeg er bosatt i 

Mjøndalen og tilhører Buskerud harehund klubb. Jeg har vært leder 

av Buskerud harehund klubb i årene: 2015,2016,2017 og 2018. Siden 

1990 har jeg vært jaktprøvedommer. 

 

 

Hvordan ble du introdusert for harejakt med støver? 

Da jeg var 12 år, ble jeg introdusert for harejakt av en venn. Jeg 

fikk egen hund da jeg var 14 år. Over mange år så har jeg gjort meg 

mange erfaringer og prøvd å lære av feilene jeg har gjort. 

 

 

Hvorfor har du valgt den rasen du har? 

Finskstøver har et utmerket målbruk og jeg er veldig fornøyd med 

rasen generelt. 

 

 

Hva så du etter når du valgte deg et kull og deretter plukket ut 

individ? 

Jeg studerte stamtavler for å velge ut kullet. Og for å plukke ut 

individet var det erfaring jeg har i tillegg til magefølelsen. 

 

 

 

 



 

 

Hvordan har veien fra valp til NM-deltaker vært? 

Jeg er veldig fornøyd. Reeta ble jakt-champion før hun fylte 3 år, på 

Valhall. 

Så ble det tredje plass på DM i 2022, og gikk til NM.  

Og i år ble det distriktmester i Gudbrandsdalen, og går til NM i 

Snåsa. 

 

 

Hvilke egenskaper er du mest fornøyd med hos hunden din? 

Jeg er fornøyd, men alle kan bli bedre. 

 

 

Hvordan opplevdes årets DM? 

Er meget fornøyd med hunden, men det var dårlig vitring og islagte 

veier. 

Men det gikk. 

 

 

Har du tidligere vært med i NM? 

Ja, jeg deltok i NM 2022 med Reeta. Det gikk dårlig. Hun ble nr 3 

etter første dag, men endte på 16. plass etter andre dag. 

 

 

Hvilke forventninger og eventuelle mål har du for NM-

deltakelsen? 

Målet er å bli bedre enn i fjor. 

 

 

Er det noe spesielt du vil trekke frem rundt dressur, 

innjaging/driving eller filosofi rundt jakt eller hundehold? 

Man må ha meget stor tålmodighet. 

 

 

 



 

 

Vil du trekke frem noen spesielle personer som har vært viktige 

«læremestere», diskusjonspartnere eller gode jaktkamerater? 

Jeg har mange jeg kunne ha nevnt, men det blir for mange. 

 

 

 

Følgende er hentet fra «månedens hund i Juli» 

(finskstøverforeningen.no.) 

Jeg kjøpte min første hund i 1962, som 14 åring, det var en 

svartdunker i 1962 fra Svene i Numedal. Videre har det blitt mange 

hunder. Jeg sluttet med hundehold i 2010 pga tidsklemma med 

familie og arbeid. 

I 2017 ble jeg pensjonist og fikk igjen tilstrekkelig tid til å drive 

med hundehold og i 2019 ordnet Morten Gaathaug det slik at jeg fikk 

andrevalget på valp fra Terje Ouff. 

Reeta ble født 24.10.2019. Det var 8 valper i kullet med 4 tisper og 4 

hanner. Jeg skulle ha tispe og det 

var 2 stk. som bemerket seg i mine øyne etter hvert som de vokste 

opp. Etter 8 uker valgte jeg den som ble Bagskjuldalens Reeta og den 

andre utmerkede valpen ble Bagskjuldalens Trysil Klara til Morten 

Gaathaug. 

I begynnelsen av februar (Reeta var ca. 3,5 mnd.) gikk jeg med Reeta 

i skogen nesten hver dag til ut mars. 

Første høsten viste Reeta at hun hadde meget stor jaktlyst, men 

vanskelig å koble fordi hun ville holde på. 2 harer ble skutt før hun 

var 1 år og hun hadde flere premieloser. 

August 2021. Reeta fortsatte der hun slapp. Har ikke hatt bedre 

evner på noen av de andre hundene jeg har hatt tidligere. 

Klar for EP-prøve og påmeldt Eiker Modum 27. og 28. november, men 

skar seg opp i beinet under jakt og måtte sy og behandles med 

penicillin. Jeg ville ta vinterprøve, men da fikk hun løpetid og 

sesongen var over. 

Ny sesong 2022: 

Reeta stilte på EP prøve i Hurdal 24. og 25. september og det ble 3. 

EP. 



 

 

Ny prøve på Valhall med ca. 50 hunder med, der ble det 1. pr første 

dag og lå som nummer 3 etter første dag. Dag 2 fikk vi ut en liten 

hare, vi koblet og flyttet plass. Nytt slipp og fikk ut en ny hare som 

også var liten, men Reeta greide 74 minutter og det ble 1 EP og Reeta 

ble med det jakt-champion! 

Meldte på DM på Hadeland og kom med. Første dag 1. pr, 120 

minutter los uten noterbare tap. 

Andre dag 3. pr med 79 minutter los-poeng som ga 1.EP og 3. plass i 

distrikts-mesterskapet og plass for start i Norgesmesterskapet. 

Etter første dag i NM i Nordmarka kom Reeta på 3. plass med 196 

konkurransepoeng. Andre dag med en feber-syk hundeeier og med en 

punktering på parkeringsplassen før avreise til terrenget. 

Vi gikk ut hele dagen og endte med 3. EP og 16. plass. 

 

Reeta fikk tildelt diplom som årets finskestøver 2022 i Buskerud 

Harehund klubb. 

 



 

 

 

NO36470/18 FINSK STØVER N J(D)CH SKRUBBHAUGEN’S 

KAISA 

EIER: KARL HEGSETH. 

FØRER: KARL HEGSETH. 

OPPDRETTER: PER-ARNE OG ELIN PETTERSEN. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 1- TRØNDELAG, NAMDALEN OG 

NORD NORGE. 

 

Jeg er pensjonert lærer på 77 år som har jaktet med fugle- og 

harehund det meste av mitt voksne liv. Bosatt i Meråker, og medlem 

av Nord-Trøndelag Harehundklubb. 

 

Hvordan ble du introdusert for harejakt med støver? 

Vokste opp som jeger ved å gå i hælene på far min fra jeg var liten 

gutt. Er i utgangspunktet en all-round-jeger, har jaktet mest fugl, 

men også mye hare - samt elg, rådyr og rovvilt. Har vekslet mellom 

finskstøvere og hamiltonstøvere, og hatt gode hunder av begge 

raser. Men er relativt fersk som prøvedeltaker. Startet på de første 

prøver med min forrige hund, en hamilton, som også lå an til å bli 

jch,men som måtte avlives pga. epilepsi. 

 

Hvorfor har du valgt den rasen du har? 

Egentlig litt tilfeldig at det så ble en finne da ny valp skulle 

anskaffes, og Kaisa er den første tispa jeg har hatt. Av et valpekull 

på 10 var hun den første som krabbet ut av valpekassa på egen hånd. 

Dessuten veldig opptatt av å bruke nesen alt på valpestadiet. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Hva så du etter da du valgte deg et kull og deretter plukket ut 

individ? 

Kaisa hadde sin første harelos 4 mnd gml, og jaget som en 

"gammelhund" alt første høst. Men med en eier som ikke var så altfor 

opptatt av prøver, tok det tid før hun ble jch. Først kom coronaen, 

og så avlyste vinterprøver, og for to år siden glapp påmeldingen til 

DM. I fjor kom hun ikke med på DM siden hun ikke var jch, endte opp 

som 1.reserve. Championatet kom i boks, og Kaisa deltok på DM for 

første gang i høst. Har ikke stilt på prøver utenfor Trøndelag. 

 

Hvordan har veien fra valp til NM-deltaker vært? 

Kaisa har vært en fornøyelse å ha i eie. Hunden går fritt omkring på 

gården der jeg bor, og holder seg på eiendommen. Gårdsveien fører 

ut til en fylkesveg 60 m unna husa - uten stengsel-, og den 

trafikkeres jevnlig av både biler, folk med og uten hund. Men hunden 

holder seg unna fylkesvegen, er skeptisk til både fremmede dyr og 

mennesker og tar ikke kontakt. Hun er den første hunden jeg har 

hatt som ikke har vist interesse for klauvdyr. Stor jaktlyst, intens 

los-føring og taushet på tap er andre egenskaper jeg setter høyt. 

 

Har du flere hunder? 

Jeg har for tiden bare en hund. Hadde engelsksettere som 

fuglehunder, men stadig vanskeligere jaktmuligheter i heimbygda 

grunnet mer og mer eksklusiv jakt som skviset ut bygdajegere (-

samjakt opphørte) de siste åra Meraker Brug sto som eiere, gjorde 

at jeg ikke anskaffet ny fuglehund. Jakter fortsatt fugl, men nå i 

hht en gammel avtale mellom grunneier og kommunen som gir rett til 

gratis jakt uten hund på store deler av kommunens areal. Deltok aldri 

på prøver tidligere. 

 

 

 

 



 

 

Hvordan opplevdes årets DM? 

Årets DM gikk under svært fine forhold. Minusgrader natt til søndag 

gjorde vitringen litt dårlig fra morgenen av da det tynne snølaget 

som hadde kommet ble hardt på høyere-liggende terreng, men så ble 

det plussgrader ganske raskt, og forholdene bedret seg. Litt ujevn 

harebestand var det vel, og noen hadde "stang ut" og opplevde at 

haren f.eks. stakk til fjells. Men høg premiering vitner om gode 

forhold for mange. 

 

Har du tidligere vært med i NM? 

På årets NM stiller undertegnede som debutant. Gleder meg stort, 

og artig at årets mesterskap gikk til Trøndelag igjen; det er etter 

hva jeg forstår lenge siden forrige gang. 

 

Hvilke forventninger og eventuelle mål har du for NM-

deltakelsen? 

Forventningene er å få vist det beste som bor i hunden. 

 

Er det noe spesielt du vil trekke frem rundt dressur, 

innjaging/driving eller filosofi rundt jakt eller hundehold? 

Jeg liker ikke å være belærende. Men har du vært heldig og fått tak 

i et godt jaktemne, så stilles det etter min mening tre krav; trening, 

trening og trening. 

 



 

 

NO 48125/20 DUNKER N J(D)CH SLENGSLIAS LYNET 

EIER: PER MAGNE RØNNING. 

FØRER: PER MAGNE RØNNING. 

OPPDRETTERE: PER MAGNE OG SILJE RØNNING. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 1-TRØNDELAG, NAMDALEN OG 

NORD NORGE.  

 

59 år. Bor på Ronglan, Levanger kommune og er medlem i Nord-

Trøndelag Harehundklubb. 

Har jobba skift på Norske-Skog siden 1986 og drevet småbruk på 

hobbybasis siden 1990. Før den tid jobbet jeg som anleggsarbeider 

Starta som jakt-gal ungdom. Jakta alt i starten. Kjøpt hagle (en-

løper remington med full trangboring og utenpåliggende hane) for 

konfirmasjons-pengene. Sto i siloen å lempa utover silo-graset, som 

far min kom å teppa nedi, i ånna. Når gubben hadd spist middag, 

måtet han kvil seg etterpå. Da strøyk æ te skogs med en-løperen. 

Æ skaut tiur i meddagskvila te gubben, som ny konfirmant. Kom stolt 

heim me tiurn innpå stuggu te gubben. Da brå-våkna han og ropt, 

«dæven fer du å sjøt spællføggeln gut» Ikkeno’ skryt næi! Jakta alt i 

starten. Fugl, rev, gaupe, grevling, rådyr, elg, hare. Var med noen 

lokale helter på første harejaktene. (Far min var elg-jeger). 

Leste boka te Olav Haga om harejakt. Da fekk æ veldig løst te å 

skaff mæ en Dunker. Dugende jakthund som attpåtil er norsk. Det 

appelerte te en ung jegerspire. 

Kjøpte første dunkeren av Morten Helgås, Helgådal, når æ va i 

militæret. Skaut 3 rever for Siri første sommeren. Første lovlige 

jaktdag på høsten, skaut æ to harer for Siri. Hun gikk med ett lyst 

klangfullt mål. Siri vart en dugende jager. Hare å rev. Hun vart såvidt 

4 år, før hun ble påkjørt på E6. Fekk aldri stambok på hu. Det va helt 

forferdelig å kom sæ over det tapet. 

 

 

 

 



 

 

Ble tipsa om att Johan Skei skulle ha kull på gang med Kora. Ringt 

på Johan, å fekk hør æ va nr 7 på lista. Men han meint det vart bra 

me valpa, så det ordna seg nok. Det ble 8! Æ for å såg på dæm ca 3 

vækka gammel. Etter å ha snakka lenge med Johan, sa han: «du ska 

ha førstevalget». 

Sånn vart det æ valgt Hero, ætte go anbefaling av Johan. 

Hero var ett unikt naturtalent. Jaga på sin tredje mnd. Hero er 

stamfaren til linja mi som starter i 1988. Hero var far til Affe.  Affe 

var far til Prins. Prins var far til Balder og Hera. Hera var mor til Siri 

og Måffelåffen. Måffelåffen var far til Storm (Sid). Storm er far til 

Fera.  Slengslias Fera er registrert på min datter, Silje. Hun gikk 

for øvrig til 1.EP på Dunker-pokalen da Lynet vant nå i November. 

Fera er mor til nå NM deltager Lynet. Lynet er nr 10 på linja. 

Samtlige er NJCH. 8 av de før 2 års alder. Flere rundt 17-19 mnd 

alder. Samtlige fra Affe og utover er årets ung-hund, noen 2 ganger. 

Årets Dunker 12 ganger. Årets hygen (Prins) 8 ganger. Flere SJCH 

og SFjch. Og endel NUCH. Har 85 x 1EP på hundene mine til 

sammen. 

Nordisk Mester. Årets jakthund NJFF. 3 × deltagelse i Nordisk 

mesterskap. 16 ganger deltatt i NM. 3 tredje plasser 4, 5, 6 osv. 

Lynet vart NJCH 17 mnd gammel., SJCH 19 mnd. Nr 3 på 

dunkerpokalen i 22. Vant Dunker-pokalen nå i 2023. Har 5 x 1ep nu 

3år gammel. NM nr 17 blir på mæ å Lynet i lag, etter att det klaffa 

med 2 plass på DM.  

Av hunder nå har jeg Storm 10år, Fera 6år og Lynet 3år. Totalt 

er Dunkeren meget godt egnet for meg. Fantastisk jakthund, 

fantastisk hund å ha med på fjellturer ellers i året. Dønn rolig å ha i 

hus.  

Har hatt med Hero, Affe, Prins, Hera, Måffelåffen, Storm, å 

nu Lynet i NM. Forventningene te årets NM er bra. Lynet har alle 

kvaliteter inne for å gå til topps. Men det er det sikkert 15 andre 

som også innehar. Det må klaffe 2 dager, så får en bare la det stå te. 

Måtte den beste vinne! 

Jeg driver inn valpene på deres egne premisser. Bruker aldri 

samme metode på valp etter valp. Viktig å komme 'under huden' på 



 

 

valpen. Å prøv å forstå hvordan individet er, og behovet den enkelte 

valpen har. Da har en best mulig forutsetning for å få suksessiv 

framgang. Det går ikke å stresse fram en ung-hund. Hundene mine er 

familiemedlemmer. Mye kontakt er en selvfølge. Det er best å 'ligge 

litt bakpå' å la valpen/ung-hunden få utvikle seg igjennom alle 

stadier, fra å bite i kongler/kvist, til etterhvert å interessere seg 

for hare. Men de må mye ut i skogen. Da går det raskt fremover mot 

en komplett jakthund. 

Har hatt veldig mange jaktturer, turer til 'treff', turer til 

konkurranser i lag med 'mentor' Johan Skei. Har diskutert hunder 

opp å i mente med han. Har x antall turer for å plukke ut valp etc. Vi 

hadd mange sammenfallende meninger, om inndriving, og trening av 

hundene. Det Johan Skei ikke viste om harejakt / harehunder «e 

itj verd å våttå...» 

Har utover det mange gode jaktkompiser jeg jakte med og har jakta 

med. 

                                                                



 

 

NO45290/16 FINSK STØVER N J(D)CH TS-AFFI                            

NORGESMESTER 2022 

EIER: JAN OLAV SMERUD. 

FØRER: 

OPPDRETTER: TERJE HAUERBERG. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 4-VEST-OPPLAND, 

GUDBRANDSDALEN, BUSKERUD OG HADELAND. 

 

Jeg er 48 år og bor i Lensbygda på Østre Toten sammen med mine 

tvilling jenter og samboer. 

Jeg er sveiser og jobber for Benteler. Tilhører Vest-Oppland 

harehundeklubb. 

 

Hvordan ble du introdusert for harejakt med støver? 

Tok jegerprøven i voksen alder og ble med søskenbarnet mitt på 

harejakt. Da ble jeg bitt av basillen og kjøpte meg egen hund. 

 

Hvorfor har du valgt den rasen du har? 

Det var litt tilfeldig at det ble finskstøver 

 

Hva så du etter når du valgte deg et kull og deretter plukket ut 

individ? 

Da jeg skulle ha valp så jeg på foreldrenes meritter og sjekket litt 

rundt oppdretter. Han ble plukket ut på tegninger og størrelse. (tok 

den minste i kullet) 

 

Hvordan har veien fra valp til NM-deltaker vært? 

Fra første los ved fem måneders alder har det stort sett gått bra. 

Han har vært en stabil og god hund hele veien. 

 

Hvilke egenskaper er du mest fornøyd med hos hunden din? 

Gemyttet er jeg mest fornøyd med. Han er rask til å ta ut, har veldig 

god jaktlyst og godt målbruk. 

  

 



 

 

Har du flere hunder? 

Jeg har også sønnen til Affi, som er 18 måneder. 

 

Hvordan opplevdes årets DM? 

Flotte terreng, gode dommere/ kjentmenn og bra med hare. Det var 

barmark og litt kaldt. 

Affi hadde fire harer på beina i løpet av helga. 

Det ble ekstra spennende da første loshare ble skutt av noen andre 

på dag 2. 

 

Har du tidligere vært med i NM? 

Dette er tredje året på rad at Affi stiller på NM. 2021 ble det 

12.plass. 2022 ble det seier. 

 

Hvilke forventninger og eventuelle mål har du for NM-

deltakelsen? 

Drømmen er jo å forsvare tittelen, men det viktigste er at Affi 

presterer på sitt beste. 

 

Er det noe spesielt du vil trekke frem rundt dressur, 

innjaging/driving eller filosofi rundt jakt eller hundehold? 

Det er viktig å skynde seg langsomt og at hunden får nok hvile mellom 

slippene og å holde hunden i aktivitet i sommerhalvåret også. 

 



 

 

X-48063/18 HYGENHUND N UCH KVIKNELIA’S HJALMAR 

EIER: OVE ARNFINN HAMMEREN. 

FØRER: OVE ARNFINN HAMMEREN. 

OPPDRETTERE: BJØRN OG TONE JAKOBSEN. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 2-ØSTERDALEN, HEDMARK OG 

ROMERIKE. 

 

Jeg er 58 år, bosatt på Skogen i Elverum. Jobber i barnehage som 

barne og ungdomsarbeider. Liker å være ute. Jakt og fiske er min 

store lidenskap. Har medlemskap i Hedmark Harehund klubb, 

Hygenringen og Finskstøverforeningen. 

 

Hvordan ble du introdusert for harejakt med støver? 

Fra jeg var 13 år, fikk jeg være med de gamle karene i nabolaget på 

harejakt. Det var stort. Den gang var det blandingshunder av mange 

forskjellige støvere. 

 

Hvorfor har du valgt den rasen du har? 

Bestilte i utgangspunktet en Hamilton hannhund-valp av Trond 

Revhaug. Hadde 3.valget på valp, men ble dessverre kun 2 fødte 

valper. Da så jeg på Facebook at Bjørn Jakobsen var å parret tispa si, 

og ringte han med en gang. Det var en meget interessant paring 

mellom Hygenhund og Finskstøver. Da var jeg heldig og fikk 

førstevalget. 

 

Hva så du etter når du valgte deg et kull og deretter plukket ut 

individ? 

Jaktegenskaper på både mor og far sin side. Utplukkingen foregikk 

over video og bilder, uke for uke. I uke 6 ble det bestemt. Kviknelia’s 

Hjalmar var ute på oppdagelsesferd hele tiden, så valget var enkelt. 

 

 

 

 

 



 

 

Hvordan har veien fra valp til NM-deltaker vært? 

Ja, den har vært lang. Massevis av nedturer, og oppturer 

selvfølgelig, men jeg så tidlig at dette kom til å bli bra. Jeg hadde 

visst sagt til kjærringa, høsten 2018:» Dænna skar på NM»! Og nå er 

vi her, 5 år senere! 

 

Hvilke egenskaper er du mest fornøyd med hos hunden din? 

Stabilitet. Få haren på beina. God på vei. Ønsker at han kunne vært 

mer lydhør på innkalling. 

 

Har du flere hunder? 

Finskstøver, 2,5 år. 1x1.ÅP som 1,5 åring. Utstilling: Exellent. Sterk 

jaktlyst. 

 

Hvordan opplevdes årets DM? 

Været var vel noe av det verste en harejeger kunne tenke seg. Tåke, 

regn, sludd og snø, og skarelag dag 2. Dårlig vitring. Hjalmar var 

spornøye. Gikk og plukke og plukke. Dårlig fremdrift. Kan si det var 

spennende ja. Det gikk med 6 liter kaffe og 6 bokser snus på 2 

dager. 

 

Har du tidligere vært med i NM? 

Har aldri vært på NM. Vært på DM med 2 forskjellige Finskstøvere. 

 

Hvilke forventninger og eventuelle mål har du for NM-

deltakelsen? 

Det er veldig stort for oss dette her. Ja, rørende. Helt ærlig så er 

ikke forventningene skyhøye. Vi er bare så glade for å få oppleve 

dette. Det er veldig mange gode hunder med. Målet er å få 

championatet. 

 

 

 

 

 



 

 

Er det noe spesielt du vil trekke frem rundt dressur, 

innjaging/driving eller filosofi rundt jakt eller hundehold? 

Jeg tenker på at alle snakker om at det var mye bedre hunder før i 

tida. Der er jeg ikke helt enig. I dag er det mye mer av trafikkerte 

skogsbilveier, av både biler og skogsmaskiner. Samt generelt flere 

folk ute i naturen. Det er i det store og hele «faligere» for en hund. 

Alt dette gjør det vanskeligere for hundene. Så jeg mener hundene 

er bedre i dag. 

 

Vil du trekke frem noen spesielle personer som har vært viktige 

«læremestere», diskusjonspartnere eller gode jaktkamerater? 

Mine læremestere er dessverre gått bort for mange år siden. Jeg 

har to spesielt gode diskusjonspartnere. Oppdretter Bjørn Jakobsen. 

Vi har 2-3 telefonsamtaler i uka. Også har jeg Jan Helge Øvre. Disse 

to lever og ånder for Hygenhunden, og jeg har lært veldig mye om 

rasen av disse to. Jeg setter veldig stor pris på de gutta! 

Ellers står telefonen rød med mange andre jakt-karer. 

Kjærringa har tatt jegerprøven, så vi har mange fine, morsomme og 

opplevelsesrike turer sammen. Svigerfar er også med litt. Det er  

trivelig. 

 

 
  



 

 

NO49849/19 HAMILTONSTØVER VOREDALENS NESTOR 

EIER: TROND HELGE NYSETER. 

FØRER: TROND HELGE NYSETER 

OPPDRETTER: RUNE SLIPER. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 2-ØSTERDALEN, HEDMARK OG 

ROMERIKE. 

 

55 år, gift og har to voksne gutter. Bosted Arneberg (Hof i Solør). 

Jeg representerer Hedmark Harehundklubb. 

 

Hvordan ble du introdusert for harejakt med støver? 

Gjennom oppvekst med far 

  

Hvorfor har du valgt den rasen du har? 

Har tidligere erfaring med Dunker og Finsk støver. Har per dags 

dato Hamilton pga. bra jaktlyst. Robust og sterk rase. 

 

Hva så du etter når du valgte deg et kull og deretter plukket ut 

individ? 

Tatt igjen en paringsvalp etter min forrige hund (Jomåsknutens’ 

Uno). 

 

Hvordan har veien fra valp til NM-deltaker vært? 

Litt sen start på jaktkarrieren, men hadde tro på at lysten og 

egenskapene ville komme etter hvert. 

 

Hvilke egenskaper er du mest fornøyd med hos hunden din? 

God jaktlyst, vil sjeldent gi seg. Kommer han i fot og det lukter hare 

blir det som regel et uttak. 

Skulle satt mer fokus på innkalling tidligere. 

 

Hvordan opplevdes årets DM? 

Vel gjennomført. Noe utfordrende føre, ellers fornøyd med hundens 

presetasjoner (2. plass, 2. EP). 

 



 

 

 

Har du tidligere vært med i NM? 

Tidligere deltatt i NM 2018 (Jomåsknutens’ Uno). Måtte da trekke 

seg grunnet skade etter første dag. 

 

Hvilke forventninger og eventuelle mål har du for NM-

deltakelsen? 

At hunden presterer på sitt beste. 

 

 

Vil du trekke frem noen spesielle personer som har vært viktige 

«læremestere», diskusjonspartnere eller gode jaktkamerater? 

Min far. 

 



 

 

NO32638/18 FINSK STØVER N J(D)CH AR-EMMA 

EIER: LIV ANNETTE RAMBØL. 

FØRER: OLE ANDERS TØNNEBERG 

OPPDRETTER: ØRJAN BERNHUS. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 4-VEST-OPPLAND, 

GUDBRANDSDALEN, BUSKERUD OG HADELAND. 

 

Jeg er 52 år, tømrer. Bor i Eidskog og er medlem i Vest-Oppland 

harehund klubb. 

 

Hvordan ble du introdusert for harejakt med støver? 

Født og oppvokst med støver. Men etter pause noen år så var det 

kona som satte meg på sporet igjen. 

 

Hvorfor har du valgt den rasen du har? 

Hadde lyst til å prøve noe nytt. 

 

Hva så du etter når du valgte deg et kull og deretter plukket ut 

individ? 

Jeg hørte litt på gamle kjente som har fulgt avlen i årtier. Men når 

det gjelder valg av valp, så var det den som valgte oss. Og vi var aldri 

i tvil. Vi, er kona mi Annette og jeg. Eier og medeier/ fører. 

 

Hvordan har veien fra valp til NM-deltaker vært? 

Emma var 100% jaktpremiert på sine 5 første starter og ble med det 

NJCH 2år og 2 mnd. gammel. Ble et hvileår i fjor med valpekull. For 

så i år å melde på DM i Gudbrandsdalen distrikt 4 hvor vi hadde 2 

fine dager i skogen. Emma var 1 av 2 som klarte full tid begge dager 

og ble til slutt nr. 3 

 

Hvilke egenskaper er du mest fornøyd med hos hunden din? 

Jeg er veldig fornøyd med jaktlysta 

 

 

 



 

 

Har du flere hunder? 

Vi har 9 hunder, så det blir for mye å skrive om. Men vi beholdt ei 

tispe og en hanne etter kullet til Emma og de er på gang i skogen og i 

utstillingsringen. 

 

Hvordan opplevdes årets DM? 

Vær, føre, hundens prestasjoner, spenning? DM I Gudbrandsdalen 

var for vår del veldig bra. Bra vær og frossen barmark med 

knusktørre grusveier som bød på litt utfordringer. Men flotte 

terreng og alt i alt ok prestasjon begge dager. Trivelige arrangører 

og dommere gjorde dette til et flott minne i boka! 

 

Har du tidligere vært med i NM? 

Dette er min første deltagelse i NM. 

 

Hvilke forventninger og eventuelle mål har du for NM-

deltakelsen? 

Å klare å kvalifisere seg NM har vært ett stort mål i seg selv. Så 

målet for NM er 2 fine dager i skogen med hund og dommer, så får vi 

se til slutt hvor langt opp på lista det bringer oss. Gleder oss til å 

møte arrangører og andre deltakere. 

 

Er det noe spesielt du vil trekke frem rundt dressur, 

innjaging/driving eller filosofi rundt jakt eller hundehold? 

Viktig å huske at det er dyr vi driver med, og ikke maskiner. Ingen 

dag i skogen er like. Det er det som gjør jakt så fascinerende. 

 

Vil du trekke frem noen spesielle personer som har vært viktige 

«læremestere», diskusjonspartnere eller gode jaktkamerater? 

Det er mange, men velger meg 2 stk. Kona og far min. 

 

 



 

 

Ar-Emma 



 

 

NO37138/18 DUNKER N J(D)CH HS IRIS 

EIER: HELGE STIKBAKKE. 

FØRER: HELGE STIKBAKKE. 

OPPDRETTER: HELGE STIKBAKKE. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 4-VEST-OPPLAND, 

GUDBRANDSDALEN, BUSKERUD OG HADELAND. 

 

Jeg er 44 år, gift og har 2 barn. 

Jeg er daglig leder i Stiftelsen Sollia-kollektivet og bor på Lena, 

Toten 

Jeg er medlem i Vest-Oppland Harehundklubb. 

 

Hvordan ble du introdusert for harejakt med støver? 

Født og oppvokst med Dunker, min far hadde alltid Dunker. 

 

Hvorfor har du valgt den rasen du har? 

Tilfeldigheter, oppvokst med dunker og har vært fornøyd med de jeg 

har. Jeg er ingen rasefanatiker så det kan godt bli en annen rase en 

gang i fremtiden. 

 

Hva så du etter når du valgte deg et kull og deretter plukket ut 

individ? 

Eget oppdrett, linjeavlet på en linje jeg var godt fornøyd med. 

Plukket ut valpen med den skarpeste nesen, den valpen som alltid 

kjente lukta til mora først. 

 

Hvordan har veien fra valp til NM-deltaker vært? 

Det har bare vært en glede, hun har prestert bra fra hun var 6 mnd. 

Hun ble NJCH før fylte 2 år. Vunnet flere prøver, der i blant 

Dunker-pokalen i 2021. Hun ble Årets Dunker i 2021. 

 

 

 

 

 



 

 

Hvilke egenskaper er du mest fornøyd med hos hunden din? 

Iris er en komplett hund, skal jeg trekke frem noe spesielt blir det 

sporfølgingsevnen. 

Hun kjører lange los sekvenser. 

Jeg kunne ønsket meg litt større fart i søket/utslaget, men det kan 

også være en styrke da hun sjelden løper over noe.. 

 

Har du flere hunder? 

Har en dunker-tispe som er født i 2021, avkom etter Iris. Har 2 

ganger 1 ÅP på barmark og en tredje elite. Spennende ung-hund med 

mye av de samme kvalitetene som Iris. 

 

Hvordan opplevdes årets DM? 

Vi gikk vi på barmark- barfrost med frysetørre veier. Iris presterte 

godt Dag 1, ledet etter første dag. Dag 2 hadde vi ute 2 harer. Den 

første tok veien etter 65 min, den fant vi aldri igjen. Hare nr.2 tok vi 

ut litt for sent, så hun rakk bare 93 min før prøvetiden var ute. Men 

det holdt. 

 

Har du tidligere vært med i NM? 

Aldri vært i NM tidligere. Iris har vært tett ved å kvalifisere seg 2 

ganger tidligere. 

 

Hvilke forventninger og eventuelle mål har du for NM-

deltakelsen? 

Gleder oss veldig, jeg tror Iris går helt til topps. Vi har som mål å bli 

blant topp 3. 

 

Er det noe spesielt du vil trekke frem rundt dressur, 

innjaging/driving eller filosofi rundt jakt eller hundehold? 

Jeg har fokus på kvalitet på slippene når det gjelder innjaging 

/driving. Ellers skal hundene ha det bra og være en del av familien. 

 

 

 



 

 

Vil du trekke frem noen spesielle personer som har vært viktige 

«læremestere», diskusjonspartnere eller gode jaktkamerater? 

Har ingen spesielle læremestere, bortsett fra hundene jeg har hatt. 

Har mange gode jaktkamerater, ingen jeg vil trekke frem mer en 

andre. Alle er like bra karer!! 

 

 



 

 

NO45605/15 FINSK STØVER KR AIVA 

EIER: KAI ARNE RØDLAND. 

FØRER: KAI ARNE RØDLAND. 

OPPDRETTER: KAI ARNE RØDLAND. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 3-VESTLANDET, SØRLANDET, 

AUST-AGDER OG TELEMARK. 

 

Jeg er 46 år og bor i Lindesnes kommune og tilhører Sørlandets 

harehund klubb. 

 

Hvordan ble du introdusert for harejakt med støver? 

Harejakt begynte jeg med som liten. Da var jeg med pappa og 

kompisgjengen så ofte jeg kunne. Jeg fikk min 

første Finsk Støver da jeg var 10 år gammel. En hannhund som jeg 

kalte Janco. Siden den gang har jeg hatt Finsk Støver, og er nå på 

min 6. hund. 

 

Hva så du etter når du valgte deg et kull og deretter plukket ut 

individ? 

Kr. Aiva som er med her, er på eget oppdrett. Det var bestemt at 

det skulle bli tispe denne gangen også, og da det bare ble en tispe i 

dette kullet, så ble det henne. 

 

Hvordan har veien fra valp til NM-deltaker vært? 

Mange timer med trening på heia helg etter helg, og dette var hennes 

3. DM. 

 

Hvilke egenskaper er du mest fornøyd med hos hunden din? 

Jeg er mest fornøyd med jaktlyst og evnen til å ta ut hare, i tillegg 

til at hun er veldig rolig og grei. Hvis det var noe jeg skulle ønske at 

var annerledes, er det at hun hadde hatt et finere mål. 

 

 

 

 



 

 

Har du flere hunder? 

Jeg har en Finsk Støver tispe, unghund etter Kr.Aiva og Segas 

Jakko. 

Hun har ikke gått prøver ennå, men har 2 excellent på utstilling. 

 

Hvordan opplevdes årets DM? 

Årets DM ble dessverre litt lotto når det gjaldt vær og føre. Det 

var alt fra barmark til 30 cm snø i terrengene og skare. Jeg hadde 

selv snø med skarp skare første dagen. 

Jagingen ble deretter, men hun hakket seg til full tid og vi ble 

nummer fire etter første dag. 

Dag 2 fikk vi heldigvis et barmark-terreng, med rimfrost og grei 

vitring. Det ble bedre jaging denne dagen, og hun hadde full tid og en 

liten tilleggs-los. 

Ble en spennende premieutdeling da jeg etter hvert skjønte at vi var 

enten nummer 1 eller 2. 

 

Har du tidligere vært med i NM? 

Jeg har ikke vært med tidligere, men i fjor ble vi nummer 5 og var 1. 

reserve, så da var vi nærme. 

 

 

Hvilke forventninger og eventuelle mål har du for NM-

deltakelsen? 

Jeg tror det blir gøy, spennende å være med i NM, så får det gå som 

det går. 

 

Vil du trekke frem noen spesielle personer som har vært viktige 

«læremestere», diskusjonspartnere eller gode jaktkamerater? 

Det var jo pappa som introduserte meg for jakt, og som hadde 

tålmodighet og villighet til å ta meg med ut helg etter helg, så jeg er 

jo takknemlig for å ha fått en slik god og sunn hobby. 

 

 

 



 

 

NO45090/16 HAMILTONSTØVER N J(D)CH KOLOÅSEN’S 

TROYA 

EIER: STEIN OLAV HUGDAL. 

FØRER: STEIN OLAV HUGDAL 

OPPDRETTER: SVEIN-ARNE HOLTHE. 

KVALIFISERT FRA DISTRIKT 1-TRØNDELAG, NAMDALEN OG 

NORD NORGE. 

 

 

 

Jeg er en 66 år gammel pensjonert Ortopeditekniker. 

Bor på Tiller i Trondheim og er medlem Trøndelag Harehund klubb. 

Ble introdusert for harejakt med støver i 1969 sammen med nabo 

Oskar Granøien, da med rasen Dunker. 

 

Jeg valgte Hamilton-rasen på grunn av gode egenskaper og at den er 

en bra familiehund. 

Jeg så ikke etter noe i valg av individ, tok bare ut en tispe. 

Veien fra valp til NM-deltaker har vært litt fram og tilbake. 

Av Troyas egenskaper er jeg mest fornøyd med evnen til uttak, 

arbeid i los og koblingen. 

Jeg har i tillegg i hus en selskapshund på 4 år. Ei kjeftsmelle. 

 

Vi hadde en fin DM med gode loser og god kobling. 

 

Har deltatt i NM 5 ganger med finskstøver. Noen G er. 

Mål for NM; Håper å komme blant de 16 beste. 

 

«Når Hunden er ung, må du støtte opp under søket. I tidlig fase; kos 

og skryt. 

Husk at hunden forstår alt vi sier, så ikke bli sint! 

Ikke kjør for lange dager, la hunden bestemme og til slutt; husk 

alltid godbit.» 

 

Gikk en del i lære med noen dunkerfolk. 



 

 

 

 
KOLOÅSENS TROYA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Husk å plukk opp etter hunden din! Poser finnes ved inngang! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

NOTATER: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

En stor takk til våre 

samarbeidspartnere. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

  

 

 

 

 


